

N° 0049 /DGSN/SG/DRH/SDROPS/SR.



Yaoundé, le / Yaounde, the

16 DEC 2025

(COMMUNIQUE DE PRESSE / PRESS RELEASE

Le Délégué Général à la Sûreté Nationale communique :

Sont, sous réserve de leur passage aux étapes d'incorporation, déclarés admis au concours direct du 12 Avril 2025 pour le recrutement de **10 Aides-Soignants en 1ère année du cycle de formation des Elèves-Inspecteurs de Police au Centre d'Instruction et d'Application de la Police de Mutengene**, les candidats dont les noms suivent, classés par ordre de mérite:

The Delegate General for National Security hereby announces that, subject to their completion of the integration stages, the following candidates, listed in order of merit, are declared successful in the direct competitive entrance examination of 12th April 2025 for the recruitment of **10 Nursing Assistants into the first year as Cadets Police Inspector to the Mutengene Police Training Centre:**

- | | |
|--|------------------------------|
| 1. MARIE NAIN | (NW35054I11-05-205894104403) |
| 2. CHU SYNTHIA CHUO | (1017608105-06-207994255003) |
| 3. ABOUGAMBI HAMMADJAMA | (2016001410-03-198179696503) |
| 4. NNA MEDJA AARON JORIS | (1001178726-01-199965952103) |
| 5. MEZOCMAN MEBOKO CHRISTELLE | (ES02157I12-06-203710998003) |
| 6. NDAM MOUCHILI ISSOFA | (1019755111-01-205965583203) |
| 7. OLAME OLAME JEAN LAMBERT | (CE54132I25-04-194520941703) |
| 8. MBEZELE ORIANE WINNIE | (5005240724-10-203566429003) |
| 9. BAKARI JEAN CLAUDE | (1006564630-10-190830260103) |
| 10. NJETNELIAGNIGNI MBENMOUN PASCAL DESIRE | (2017038612-05-198465958803) |

Les intéressés sont invités à prendre part du 29 au 31 décembre 2025, aux visites médicales d'incorporation, à l'enquête de moralité et à l'épreuve physique qui se dérouleront dans les Délégations Régionales de la Surêté Nationale où ils ont passé les épreuves écrites.

Ceux des candidats ayant composé à Yaoundé devront se présenter à l'Ecole Nationale Supérieure de Police de Yaoundé.

Un planning de passage à toutes ces étapes sera communiqué aux candidats par affichage à l'Ecole Nationale Supérieure de Police de Yaoundé et par messages téléphoniques. Le dit-planning pourra être également consulté sur le site internet www.dgsn.cm

Les intéressés se présenteront aux visites médicales à jeun et avec la somme de 25.000FCFA représentant les frais y afférents. Ils devront se munir de l'original du diplôme exigé pour le concours et de l'acte de naissance à l'enquête de moralité. La tenue de sport est exigée pour l'épreuve physique.

Les résultats définitifs seront proclamés à l'issue des étapes ci-dessus indiquées./-



The candidates concerned shall report for pre-incorporation medical test, character verification, and physical fitness tests, which will be conducted at the respective Regional Delegations for National Security where they took the written exams, from 29th to 31th December 2025.

Those who wrote the Examination in Yaounde shall report to the National Advanced Police School Yaounde.

A timetable for participation in all these phases shall be posted at the National Advanced Police School Yaounde for consultation by candidates, who will also receive text messages by phone. The said timetable shall also be made available online via the website www.dgsn.cm

Candidates shall report for the medical tests on an empty stomach and pay a medical examination fee of CFAF 25,000. They will also need to present the original of their required academic certificate and birth certificate during the character verification exercise. Sports wears shall be compulsory during the physical fitness tests.

The final results shall be published after completion of the afore mentioned phases./-

LE DELEGUE GENERAL A LA SURETE NATIONALE
THE DELEGATE GENERAL FOR NATIONAL SECURITY



-Martin MBARGA NGUELE-